



# PROTOKOLL

## STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-01-17

---

**Datum:** 2017-01-17, kl. 18:30-20.00

**Plats:** Ingelstad sporthall

**Närvarande.:** Rasmus Wickell, Anders Karlsson, Lotta Kidell, Viktor Gustavsson, Marie Hammarstedt, Thomas Johansson, Peter Hildingsson, Lotta Flinck.

### AGENDA

#### 1. Inledning

Mötet öppnas av ordförande Thomas Johansson

#### 2. Val av person för justering av protokoll

Rasmus W vald till justeringsperson för dagens möte.

#### 3. Genomgång föregående protokoll

Kvarstår/ej åtgärdade:

\* Fortsatt dialog m Arena Service om solskydd sidodörrar läktare (Anders ansv).

#### 4. Ekonomi

##### a. Ekonomirapport

Marie informerat om:

- Bra saldo på klubbens konto – klubben har fortsatt stabil ekonomi. Kvarstår att betala in bingolotter, vissa cupavgifter.
- Statl. LOK-stöd ännu inte ansöks om.
- Städavtal fakturerats och betalats in.

##### b. Sponsring

- Stabilt med sponsorer men är ett löpande.
- Sponsorer inbjudna till ledarträffen i januari.

##### c. Diverse försäljning

- "Halva potten" på A-lagsmatcher ger viss intäkt

#### 5. Rapport för klubblagen

##### a. Herrlaget & U-lag

Bra stämning i laget med friska spelare. Hög närvaro på träning. A-laget leder tabellen. Diskuterade på mötet hur vi kan göra A-lagsmatcher än mer attraktiva och dra mer publik. Dock sätter hallen med bristfälliga läktare en stor begränsning.

U-laget spelmässigt betydligt bättre än förra året.

##### b. Ungdomslag

Under februari kommer klubben hålla ett planeringsmöte med de något yngre lagen. Detta för att diskutera lag/åldersuppdelning inför nästa år. Anders kallar till detta möte.

#### 6. Hallfrågor

##### a. Kiosken

- Kioskpriser inte setts över enl. beslut fg protokoll. **Beslöt 170117 att kioskpriser ska ses över och vara klart under jan-17.**
- Ny [skriftlig instruktion för kiosken](#) framtagen. Upplagd elektroniskt på klubbsidan. **Skrivs ut, plastas in och sätts upp i anslutning till kiosken.**



# PROTOKOLL

## STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-01-17

---

### b. Städning

- **Thomas och Peter möte med Växjö kommun/Arena Service 170130.** Ett antal punkter kommer tas upp, prioritet har städning/städavtal. Styrelsen överens om att fokus är att få till en betydligt bättre fungerande städning med en fräschare hall, framför att utföra vissa städuppdrag som klubben får ersättning för.

### c. Materialskåp

- **Gemensamt materialskåp**
- **Byta ut resterande materialskåp plan 1. Fortsätt dialog med Arena Service.**

### d. Möblering läktare

- De nyligen tillförda bord och stolarna på läktaren inte blivit riktigt så som vi tänkt oss. Dessa flyttas ständigt runt pga brist på bänkar/läktare. Försök först få till fungerande bänkar/läktare och därefter fungerande "cafebord".

### e. Övrigt

- **Behöver kolla upp hur hantera nya stora grindar såsom låsning/upplåsning. Skall hållas öppet vid ex. A-lagsmatcher för underlätta utryckningsfordon, m.fl. (Thomas)**
- **Möte genomfört med Bygdeförening/-rådet för dialog kring möjligheter för bygga ytterligare en sporthall.**
- **Kontakta rektor Ingelstad skola så att de rensar ut sin utrustning ex. i domarrummet (Thomas)**
- **IIBK rensa ut förrådet innanför lilla herromklädningsrummet under februari (Thomas samordnar)**

## 7. Material och utrustning

- a. Diskussion om att inför/under nästa säsong testa med mer gemensam utrustning såsom bollar, koner m.m. Skulle kunna leda till mindre utrustning behöver köpas in men riskerar bli otydligare ansvar/-skänsla där utrustning kan försvinna. Kör vidare denna säsong såsom vi hittills haft det.

## 8. Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.)

- a. Ledarträff januari  
Ledarträff i Fortnox planerad 29 januari. Mer info skickas ut inom kort.

## 9. Övriga frågor

- a. Förslag om att anordna lokal Outdoor-cup i augusti/september precis inför nästa säsong. Följer upp detta på kommande styrelsemöten.

10. **Beslut tidpunkt för nästa möte:** Tis 2017-02-28 kl. 18.30, Ingelstad Sporthall.

## 11. Mötet avslutas

*/Noterat av Peter Hildingsson*